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REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE 
 
Dato: 07. juni 2017, kl. 10 – 15. 
Sted: Mødelokale 0.12 – Fyrretræet, Vejdirektoratet, Teglgårdsparken 102, Middelfart 
Deltagere: Bente Rands Mortensen, Silkeborg Kommune   
 Helle Schou, Roskilde Kommune    
 Stig Haumann Langsager, Odense Kommune   
 Helle Lunding-Møller, Ikast-Brande Kommune   
 Manohari Tissera, Køge Kommune    
 Anette Jensen, SAMKOM     
 Roland Rasmussen     
 Inge Gjesager 
Afbud: Lars Erik Skydsborg, Tønder Kommune   
 René Nielsen, Sorø Kommune 
Referent: Inge Gjesager 

DAGSORDEN 
PUNKT 1. GODKENDELSE AF REFERAT FRA MØDE 27.04.2017 
Referatet blev godkendt. 
PUNKT 2. KONSTITUERNG AF BESTYRELSE 
Helle Schoun blev valgt til næstformand, og Lars Erik Skydstrup fortsætter som kasserer.  
PUNKT 3. ORIENTERING FRA FORMANDENOG EVT. ANDRE  
Bente undersøger fremtidig deltagelse i KTC’s møder. Helle Schou repræsenterer i givet fald KVF. 
Anette sender invitation til alle KVF’s kontaktpersoner vedr. en landsdækkende analyse af 
kommunevejenes tilstand.              Der 
har været problemer med udsendelse af mails, så Roland taler med Jesper Hedegaard, KTC, og 
finder ud af, hvilke KVF-medlemmer, der får mails. (Den administrative liste)                  Hans Leth 
fortsætter som KVF’s repræsentant i bestyrelsen i Vejhistorisk Selskab. 
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PUNKT 4. KOMMENDE ARRANGEMENTER 
Hvordan skal KVF formidle viden til medlemmerne?                 
Præsentation af resultatet af spørgeskemaundersøgelsen samt drøftelser på generalforsamlingen 
samt beslutning om tiltag fremadrettet. Indtil videre fortsættes med afholdelse af temamøder og 
netværksmøder.  
Udstilling i forbindelse med Vejforum 2017.                      
Materiale, pastiller, muleposer eller andet? 
Anette laver årshjul indeholdende alle planlagte aktiviterer. 
PUNKT 5. HJEMMESIDE 
Planer for opdatering af hjemmesiden (bestyrelsen, referater, årsmøder m.v.)       
Web-gruppen (Helle S. og Anetter) opdatere. 
PUNKT 6.  EVENTUELT, HERUNDER NÆSTE MØDE 
Næste møde bliver et videomøde den 21 august. Se i øvrigt årshjulet. 
 
Bente Rans Mortensen / Inge Gjesager 


